



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長：

P24010

Celebrating the 75th Anniversary of the Founding of the People's Republic of China:

School Picnic - Disney Theme Park Adventures

慶祝中華人民共和國成立七十五周年：全校旅行之迪士尼樂園探索之旅

To celebrate the 75th anniversary of the founding of the People's Republic of China, the School Picnic - Disney Theme Park Adventures will be held on 11th November 2024 (Monday), at Hong Kong Disneyland Park. The admission fee is \$355, of which \$205 will be sponsored by the school. The admission fee will be exempted if your child is a valid Magic Access (Annual Pass) holder and completes the Park Visit Reservation by 9th September 2024 (Monday). Parents are requested to sign the reply slip by 11th September 2024 (Wednesday). The arrangement for the School Picnic is as follows:

為慶祝中華人民共和國成立七十五周年，本校將於 2024 年 11 月 11 日 (星期一) 舉行全校旅行之迪士尼樂園探索之旅，地點為香港迪士尼樂園。入場費用為每人 \$355，學校將資助每位學生 \$205。若貴子弟持有旅行當天有效的奇妙處處通 (樂園年票)，並於 2024 年 9 月 9 日 (星期一) 或之前完成入園登記手續，入場費則會被免除。請貴家長於 2024 年 9 月 11 日 (星期三) 或之前，簽回電子通告。旅行當日安排如下：

Gathering Time 集合時間	9:30 a.m. 上午九時三十分
Meeting point 集合地點	Main Entrance at Hong Kong Disneyland Park 香港迪士尼樂園正門入口
Dismissal Time 解散時間	3:30 p.m. * 下午三時三十分
Dismissal Location 解散地點	Main Exit at Hong Kong Disneyland Park 香港迪士尼樂園正門出口
Meal Arrangement 用餐安排	Students may bring in a reasonable quantity of food and beverage for personal consumption. 學生可攜帶個人份量的食物或飲品進入樂園供個人享用。
Dress Code 衣著要求	School Activity Uniform 學校活動服
Payment Details 費用詳情	\$150 **

* Your child may stay to visit the Park after the dismissal of the school picnic if he/she acquired the permission from parents.

若貴子弟獲得家長准許，則可於旅行當天解散後留園繼續享用園內各項設施。

** Payment exemption: For students who hold valid Magic Access (Annual Pass) and have made Park Reservations, and uploaded the reservation confirmation to the following Google Form by 9th September 2024 can be exempted from payment.

豁免入場費：貴子弟須持有旅行當天有效的奇妙處處通 (樂園年票)，於 2024 年 9 月 9 日或之前完成旅行當天的人園登記手續，並把確認記錄上載至學校指定 Google Form，方可獲得豁免入場費安排。

Upload the Park Reservation confirmation with school Google account:

以學生的 Google 戶口上載入園預約確認記錄：<https://forms.gle/eVLDLquzjKxBUUDs6>

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長

4th September 2024 二零二四年九月四日



E-class Reply Slip

電子通告回條

1. I acknowledge the receipt of above captioned circular concerning the school picnic and
本人經已知悉 貴校來函有關「全校旅行」事宜並
 - agree my child to take part in the school picnic
同意敝子弟參加全校旅行。
 - disagree my child to take part in the school picnic.
不同意敝子弟參加全校旅行。

2. Acquisition of entry tickets/ 入場門票安排
 - The entry ticket will be purchased through the school.
入場門票由學校代為購買。
 - My child is a valid Magic Access (Annual Pass) holder. He/ she has made the reservation and has uploaded the confirmation email to the captioned Google Form.
敝 子弟持有旅行當天仍然有效的奇妙處處通（樂園年票），並已完成入園登記手續亦已把樂園發出的預約確認記錄上載至校方指定的 Google Form。

3. I would like to allow my child to stay and visit the park after the school picnic is over.
本人允許敝 子弟於旅行當天解散後留園繼續享用園內各項設施。
 - Yes 是
 - No 否